

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုာ တမ်းပညိဉ် အမုာနံ
	ကဆားတဲယုကွာဲ မုာတဲဟ့ဉ်လဲအတဲလဲအိဉ်ဒီးမူဒါ တဲတုာလိဉ်အိဉ်ဒီး တဲသ့တဲဘဉ်အိဉ်ဒီးန့ဉ်လဲ။	တဲနဲဖးကရုာဲဒီးတဲနဲလဲတဲ အဂီု Jessica Moore		
၆	မာတဲယုသ့ဉ်ညါပုာမုာကဲတဲအတဲသ့ဉ်မံသးမုာဒီးတဲကွာဲထဲမာကဆိ တဲမာတဖဉ်အကဲအစီန့ဉ်လဲ။ တဲယုထံဉ်သ့ဉ်ညါတဲ/ တဲခဲကွာဲစီကွာဲ ကွာဲတဲလဲ ၁-၂ နံဉ်လဲ။ ကဆားတဲဒီးကွာဲကဒါကွာဲတဲလဲ ၁-၂ နံဉ်အ တဲပုာန့ဉ်လဲ။	FS ပုာန့ဉ်တဲအိဉ်ဒီး Van Dobson	တဲသမံထံလဲ တဲမာအိဉ်လဲ တဲယံဉ်ဘဉ်န့ဉ် မုာဲလဲမာဲရး ၂၀၁၁ န့ဉ်လဲ။	မာဲရး ၂၀၁၂ မုာတမုာ ၂၀၁၃
၇	ဒဲတဲဟ့ဉ်ခဲးအသိးဒီးမာတဲယုသ့ဉ်ညါကွာဲတဲဟူးတဲဂဲလဲ တဲဟံဖျါထိဉ် PRM လဲ တဲမာအုန့မာတဲ မုာတမုာ တဲဟံထံနဲဖးတဲလဲတဲဖိးသဲး, လဲမုာအဖိးမံလိဉ်ကဲလိဉ်အသးဒီး PRM တဲဟံဖျါန့ဉ် မုာတမုာ ဒီးသ န့ဉ်ထိဉ်အသးလဲတဲမာတဲအိဉ်သးအဂဲအတဲဂုာဲကဲတဖဉ်လဲ ဘဉ်တဲဟံဖျါထိဉ်အိဉ်အု ပအိဉ်န့ဉ်တဲကွာဲ။	တဲကွာဲထဲမာကဆိတဲအပုာန့ဉ်တဲ Lea Holt FS HR ပုာန့ဉ်တဲ Tracy Agnew OHR ပုာမာတဲဖိးဒီးတဲပာဆုာတဲရဲလိဉ်အပုာဟ့ဉ်ကွာဲတဲ Chris Chiron EEO/ADA မုာဒါနိဉ် Ann Penn	တဲအိဉ်ဒီးတဲခဲးဆဲးလဲ PRM.	တဲဆဲးမာအိဉ်ထိဉ်
၈	ကွာဲကဒါကွာဲပုာတဲကွာဲထဲတဲမာကဆိအတဲမာတဖဉ် အတဲသိဉ်တဲသိ ဒီးဖိလဲစံဉ်တဖဉ်လဲ။ ကမာလဲတဲတဲလဲ ကလဲကဲလိဉ်သးဒီးဖုဉ်စီမိအဖိ လဲစံဉ်တဖဉ် ဒီးတဲမာအကျဲတဖဉ်န့ဉ်လဲ။	FS HR Doni Posey ပုာကွာဲထဲမာကဆိတဲအပုာန့ဉ်တဲ Lea Holt OHR ပုာမာတဲဖိတဖဉ်, ဒဲတဲလိဉ်ဘဉ်အိဉ်အသိး	ဖိလဲစံဉ်ကျဲသန့ဒီးတဲမာအကျဲအကျဲတဖဉ် တဲကွာဲကဒါကွာဲအိဉ်န့ဉ်လဲ။	လဲခဲးဘဉ် ၂၁, ၂၀၁၁

တဲကဲးတဲမာဒီးတဲဒီးတဲပုာမာတဲဖိ

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိဉ်ဒီးမူဒါ	တမ်းအိဉ်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းလားပုာ တမ်းပညိဉ် အမုာနံ
၁	တဲကွာဲကဒါကွာဲတဲကဲးပုာမာတဲဖိဒီးတဲဒီးတဲအကျဲအကျဲတဖဉ်, လဲအ ပုဉ်ယုဉ်ဒီးတဲလိဉ်လဲတဲမာအဂီုဒီးတဲသံကွာဲခဲးဆဲးတဲဂုာဲတဲကျဲ, လဲပုာမာ တဲဖိလဲ။ အကွာဲထဲမာကဆိတဲတဖဉ်လဲ။ ကမာလဲတဲတဲကဲး ပုာကညိတဖဉ် လဲ။ အဖိးမံလိဉ်သးဒီးဖုဉ်စီမိအဖိလဲစံဉ်ဒီးပုာနီတဲကဲလဲ။ တဲဒီးလဲအိဉ်တဖဉ် လဲပုာဒီးပတဲဆဲးကျဲဆဲးကျဲဒီးတဲမာတဲဖိဒီးတဲမာအတဲလိဉ်ဘဉ်တဖဉ်န့ဉ်လဲ။	OHR ပုာန့ဉ်တဲ အိဉ်အဟ့ဉ်တဲမာဒီး တဲ ဟံလဲ။ ပုာမာတဲဖိ Noreen Montgomery, FS HR Trish Batchelor	တဲမာအိဉ်ထိဉ် တဲအကျဲအကျဲလဲ တဲအိဉ်လဲပုာမာတဲဖိတဖဉ်လဲ။ တဲက ဒီးလဲပုာမာတဲဖိတဖဉ်လဲဒီးပုာမာတဲ ဖိထိဉ်တဖဉ်လဲ။ အပုဉ်ယုဉ်ဒီး HR အတဲပုဉ်ယုဉ်မာသကဲးတဲ, လဲဘဉ်တဲ ဒုးအိဉ်ထိဉ်ဒီးတဲမာလိဉ်ထိဉ်ဖးထိဉ်အိဉ်	လဲခဲးဘဉ် ၃၁, ၂၀၁၁

			လီ၊ ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်မၤသကိးတၢ်လၢ တၢ်ဒီးလဲတၢ်တဖၣ်န့ၣ် ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤလၢ တၢ်မၤလိတဖၣ်ဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤ တၢ်ကိးတၢ်မၤတဖၣ်လၢ တၢ်မၤကဆိတၢ်အတၢ်မၤလၢ အပတၢ်ကိးခါအပူၤန့ၣ်လီၤ.	
--	--	--	---	--

တၢ်ကွၢ်ထွဲပၤဆၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤ

#	တၢ်ဖံးတၢ်မၤ	ပုၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပုၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၣ်
၁	မၤပုၤန့ၣ်တၢ်ပၤဆၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ်လၢ ကပျဲ ပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ခိအာတဖၣ်လၢတၢ်ကဘိဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ်အီၤသ့ခိဖျါ တၢ်မၤအခိၣ်တဖၣ်ဒီးပုၤမၤဆၢတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ တၢ်မၤဆိအီၤအသိးန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရ့ၤလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်မၤတၢ်ဝဲၤထံနီၤဖးကွၢ်တၢ်န့ၣ်လီၤ.	အ့ၣ်ဖျိး ၃၀, ၂၀၁၂
၂	ကွၢ်ကဒါက့ၤဒီးဘိဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ်က့ၤ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢတဖၣ် အမူဒါတၢ်ပၤဖျါန့ၣ်တက့ၢ်.	FS HR Trish Batchelor OHR အပုၤန့ၣ်တၢ်လၢ တၢ်နီၤဖးကရူၢ်ဒီးတၢ်နီၤလီၤတၢ်အဂီၢ် Jessica Moore OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရ့ၤလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	ပုၤမၤကဆိတၢ်ဒီးပုၤကွၢ်ထွဲတၢ်အတၢ်န့ၣ်ကျဲအလီၢ်အလၢအတၢ်ပၤဖျါတဖၣ် ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤအီၤဒီးတၢ်မၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်အီၤဝံၤလဲန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤကဆိတၢ် အလီၢ်အလၢလၢ တၢ်ပၤဖျါထီၣ်အီၤတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲးကဒါက့ၤအီၤဒီးဘၣ်တၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤအီၤလဲန့ၣ်လီၤ.	လၢမၢ်ရး ၃၁, ၂၀၁၂
၃	လၢတၢ်ကဒုးန့ၣ်တၢ်ခဲကွၢ်စီၤတၢ်သ့ဟံးမူဒါတဖၣ် မၤလီၤတၢ်ဝဲလၢ “ကရူၢ်အတၢ်မၤသကိးတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဖံးတၢ်မၤဖဲၣ်နီၤ” အတၢ်မၤခိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢ တၢ်စူးကါယုၣ်အီၤလၢတၢ်ကွၢ်မၤကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤတဖၣ် အပူၤ, ဒီး“တၢ်မၤအခိၣ်”တဖၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သိတၢ်မၤကျဲခိၣ်သ့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ တၢ်ကဘၣ်ဒုးအိၣ်ထီၣ်ပၤဖျါယုၣ် တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်မူဒါခိၣ် အတၢ်မၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.	FS HR Doni Posey OHR ပုၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤဆၢကွၢ်ထွဲ တၢ်ရ့ၤလိာ်အပုၤဟ့ၣ်ကူၣ်တၢ် Chris Chiron	တၢ်ကမၤလိာ်ထီၣ်ဖးထီၣ်တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်ဖဲလၢ ယူၤလဲ ၂၀၁၂ အတၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤန့ၣ်လီၤ.	လၢယူၤ ၃၀, ၂၀၁၂

တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤဒီးတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါတဖၣ်

#	တၢ်ဖဲးတၢ်မၤ	ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢအိၣ်ဒီးမူဒါ	တၢ်အိၣ်သးလၢကတီၢ်ခဲအံၤ	တၢ်မၤလၢပှၤတၢ်ပညိၣ်အမုၢ်န့ၢ်
၁	ဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်မၤမူဒါခိၣ်အတၢ်ခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ်တၢ်အတၢ်မၤရဲၣ်ကျဲၤလၢတၢ်မၤန့ၢ်တၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အဂီၢ်တဖၣ်/တၢ်ကွၢ်ထွဲကဆွဲကဆိတၢ်မၤအတၢ်မၤမူဒါခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR ပှၤဟ့ၣ်တၢ်မၤလိ Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant	ပှၤမၤကဆိတၢ်အတီၢ်ကဝီၤခဲန့ၣ်တဖၣ်ဒီးပှၤန့ၣ်တၢ်စၢၤတဖၣ် မၤပှၤ “ခဲရိၣ်လဲန့ၣ် တၢ်ပၤတၢ်ပြဲးအတၢ်သ့ၣ်ထီၣ် ဂံၢ်ထံးတဖၣ်” အတၢ်မၤလိဒီးဘၣ်တၢ်ဆဲးလီၤအမံၤလၢ တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် တၢ်မၤအိၣ်တဖၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.	နီၣ်ဝုဘၣ် ၃၀, ၂၀၁၂
၂	တၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိၤထီၣ်ကဒါက့ၢ်တၢ်မၤလိဆူ တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆွဲကဆိအပှၤမၤတၢ်ဖိဒီးတၢ်ပၤတၢ်ဆုၤကရၢၢ်ဖိတဖၣ် (မ့ၢ်လိၣ်ယုၣ်ဒီးပှၤကျိးထံတၢ်) လၢတၢ်ဟ့ၣ်ပလီၢ်အဆၢကတီၢ်လၢ အသုတမၤတံၢ်တၢ်မၤအန့ၣ်တၢ်ဒီးတၢ်ပဲၤဖးနီၤဖးတၢ်အဆၢလၢ အပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအဘၣ်ထွဲဒီးဖျၢၣ်စိမိၤအကျဲသန့ဖိလစံၣ် လၢအဘၣ်ထွဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. (ဖိလစံၣ်လၢအကြိတၢ်မၤအန့ၣ်ပယုၣ်ဒီးတၢ်ပဲၤထံးနီၤဖးတၢ်အဆၢ, SPA တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ဖိလစံၣ်, တၢ်အိၣ်ယၢၤဂံၢ်ထံးလၢကွီကရၢၢ်ပှၤ, တၢ်ကဆိးထီၣ်တၢ်သးတဖၣ်အဂ့ၢ်, တၢ်ရူသ့ၣ်, တၢ်ကြိအတၢ်ဟ့ၣ်ကၣ်က့ၢ်တၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.	FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ်Ray Doyle EEO/ADA ဝါဒါး Camille Brooks OHR တၢ်ဆိးထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်ပှၤန့ၣ်တၢ် Martha Fowler	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.	ဖှၤတြုၤအါရံၤ ၁၅, ၂၀၁၂
၃	တၢ်ကဟ့ၣ်လီၤဒီးတၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်သိၣ်လိအဲကလဲးကျိၣ်နီၣ်ကျိၣ်ခဲ ကျိၣ်တကျိၣ် (ESL) အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢ ပှၤမၤတၢ်ဖိလၢ တဲအဲကလဲးကျိၣ်တဘၣ်တဖၣ်, နီၣ်အလီၢ်အိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.	တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt FS HR တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်သိၣ်လိမူဒါခိၣ် Ray Doyle OHR အပှၤန့ၣ်တၢ်အိၣ်လၢတၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်တၢ်သ့တၢ်ဘၣ် Kathy Bryant	တၢ်မၤတၢ်ယုၣ်သ့ၣ်ညါဘၣ်ပးကျိၣ်အတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်တဖၣ် န့ၣ်လီၤ. ဒီးသန့ထီၣ်အသးလၢ တၢ်သမံၤသမိးအဖိခိၣ်, တၢ်ကစးထီၣ် ESL အတၢ်မၤလိလၢလိယန့ၢ်အါရံၤထီၣ် န့ၣ် လီၤ.	တၢ်စးထီၣ်ဟ့ၣ်အီၤဖဲ ယန့ၢ်အါရံၤ , ၂၀၁၂
၄ က. ခ.	ဒူးအိၣ်ထီၣ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအသးအတၢ်မၤကျဲၤတဖၣ်လၢ ကယုၣ်လီၤဘိဘၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအအိၣ်လၢဝဲၤကျိၤအပူၤ, လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး- တၢ်မၤခိၣ်ထီၣ်လဲၤထီၣ် ကရၢၢ်အတၢ်ဘၣ်သးအကျဲခိၣ်သ့ၣ်လၢ တၢ်ထၢယုၣ်ဒီးတၢ်ဘိဘၣ်မၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်ဆဲးတၢ်လၢအတၢ်ဂ့ၢ်တဖၣ်ဒီးမၤဂ့ၤထီၣ် တၢ်ပၤတၢ်ဆုၤ/ပှၤမၤတၢ်ဖိအတၢ်ဂ့ၢ်ကိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ပညိၣ်ဒူးအိၣ်ထီၣ် ပှၤဟ့ၣ်ပှၤမၤတၢ်ဖိတၢ်သိၣ်လိလၢ တၢ်ကန့ၢ်ပၤဖိလစံၣ်ဒီးတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ဒူးအိၣ်ထီၣ် နီၣ်ကစၢ်/တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ကရၢၢ်ကရိအကံၢ်အစိတဖၣ်ဒီးတၢ်ကဆဲးဟ့ၣ်အီၤ	ပှၤပၤဆုၤတၢ်ကမံးတံၢ် ကဒူးအိၣ်ထီၣ် တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢကစးထီၣ်မၤ ၄ (က) ဒီး ၄ (ခ) အဂီၢ်လီၤ. လၢ ၄ (ဂ) အဂီၢ်, FS HR အပှၤန့ၣ်တၢ် Tracy Agnew တၢ်ကွၢ်ထွဲမၤကဆိတၢ်အပှၤန့ၣ်တၢ် Lea Holt		ယန့ၢ်အါရံၤ ၃၁, ၂၀၁၂

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူးဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နဲ
ဂ.	တမ်းမာလဲ ထိဘိတဘိယူပီ, လားကမာဆူတိန်တမ်းသုန်ညါနဲပမ်းဒီးကမာဂုထိန်ဝဲ တမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါအတမ်းသုတမ်းဘန်တဖန်နဲလဲလဲ. ယုထံသံသမိးတမ်းမာကရူလား တမ်းလိန်ဘန်အိလား ဟိန်ကဝိလဲလဲဆိတဖန်လား ကမာနဲအိထိန်တမ်းမာလဲ အဂီနဲလဲလဲ.			
၅	ကွဲးကျိန်ထံလိန်တိလိန်မိ/ဖိလစံလဲ အရူဒိန်တဖန်ဆူ ကျိန်သားကျိန်လားညိန်နဲပုမာတမ်းဖိလားအမာတမ်းဖဲ တမ်းကွဲးထွဲကဆူကဆိတမ်းမာအိန်အဲဝဲ (စပုန်ကျိန်, ပယိးဒီးကညိကျိန်တဖန်)နဲတကွဲး.	OHR အပုမာတမ်းဖိ FS HR အပုနဲတမ်း Tracy Agnew	PRM အတမ်းဟ်ဖျါဒီးဖိလစံတဖန်လားအဘန်ယးဒီး တမ်းမာတရိတပါမာတိန်တမ်းဒီးတမ်းဝဲထံနဲဖးတဖန်ဘန်တမ်းကွဲးကျိန်ထံအိးဒီးနဲလဲလဲကိးဒီး ပုမာကဆူကွဲးထွဲကဆူအပုမာတမ်းဖိတဖန်နဲလဲလဲ. ဖိလစံအကဲတဖန်တမ်းကွဲးကဒါကွဲးအိလား ကကွဲးကျိန်ထံအိအဂီနဲလဲလဲ.	ယနူအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁
၆	မာပုဒီးနဲလဲ SPA ပုမာတမ်းဖိအလိန်နဲကျဲ, ယုဒီးကျိန်သားကျိန်လားတမ်းကွဲးကျိန်ထံအိလားအမုန် ပုမာတမ်းဖိလား အအိန်လား တမ်းကွဲးထွဲမာကဆူတမ်းမာတဖန် (စပုန်, ပယိး, ဒီးကညိကျိန်)တဖန်နဲလဲလဲ.	OHR အပုနဲတမ်းအိန်လားတမ်းဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး တမ်းမာဂုထိန်တမ်းသုတမ်းဘန် Kathy Bryant FS HR အပုနဲတမ်း Tracy Agnew	လိန်နဲကျဲတဖန်ဘန်တမ်းမာဝဲကွဲးအိလား OHR	ယနူအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁
၇	ဟုန်ပုမာတမ်းကျိန်ထံတမ်းဖိလားတမ်းမာတမ်းအိန်ဖိန်တဖန်ဖဲအလိန်ဘန်အခါနဲတကွဲး.	ပုမာဆူတမ်းကမ်းတိန်ဟုန်ကူန်အိထိန်တမ်းဟုန်ကူန်တမ်းမာ	တမ်းမာအိးခဲအိနဲလဲလဲ.	တမ်းဆဲးမာအိ

တမ်းပုမာဖျဲး

#	တမ်းတမ်း	ပုမာတမ်းဖိလားအိန်ဒီးမူးဒါ	တမ်းအိန်သးလားကတီးခဲအံ	တမ်းမာလားပုတမ်းပညိန်အမုန်နဲ
၁	ဆိကမိန်လားတမ်းမာတမ်းအါလဲလဲဒီး UNC Safewalk မုတမုန်တမ်းကရားကရိလားအလဲလဲကဲလိန်သးလား ကနးအိန်ထိန်ဒီးပုမိးတမ်းတဖန်လား ကွဲးကရားတမ်းသုန်ထိန်အတမ်းလိန်တမ်းကျဲတဖန်အဘန်စားလား ပုမာတမ်းဖိလား တမ်းမာအဆားကတီးသားကတီးတကတီးအဂီ (တမ်းမာနဲ	တမ်းကွဲးထွဲမာကဆူတမ်းအပုနဲတမ်း Lea Holt OHR ပုမာတမ်းဖိဒီးတမ်းပာဆူကွဲးထွဲကဆူလဲလဲ အပုဟုန်ကူန်တမ်း Chris Chiron		ယနူအါရဲ ၁၅, ၂၀၁၁

	အိတ်မာဖဲ မှန်ခိုင်-မှန်ခိုင်-စးထိုင်လာ ဟါခီ ၁၁:၀၀ နှစ်ရံတူ လာဂီခီ ၃ နှစ်ရံ)			
၂	ယုသုညါလာတံကမာသကီးတံခီး UNC Public Safety လာ ကမာလီတံအါထိုင်လာ တံကဟးခိးတံဖဲ တံလီလာတံဘဉ်ယိုင် အိုင်အါအလီခီး/မုတမုာ် ဖဲတံဆါကတီတံတံတံန့လီ။	တံကွာ်ထွဲမာကဆီတံအပုန့တံ Lea Holt	ပုကွာ်ထွဲပုန့တံ ဆဲးကျဲပဲ Public Safety လာကယုသုညါ တံကဲထိုင်သးသုတဖုန့လီ။	ယနုအါရံ ၁၅- ၂၀၁၂
၃	မာလီတံလာပုကွာ်ထွဲမာကဆီတံအပုမာတံဖိတဖုအိုင်ခီးတံဂုာ်တံ ကျါလာ ကဆဲးကျဲ Deer Oaks , ဖဲအလိုင်ဘဉ်ဝဲအခါန့တံကွာ်။	FS HR La-Kristyn McLean	EAP အတံဂုာ်တံကျါအလိုင်ကုတဖု တံကွဲး ကျိာ်ထံဆု စပုဉ်, ပယီ, ခီးပုကညီခီး ရါလီ အီလာ ပုမာတံဖိအဂါတဖုအကျါန့လီ။	လာပဲလံ